
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Rewizyjna

Protokół Nr 41/6/2023

Obrady rozpoczęto 25 października 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:09 tego
samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.

Obecni:
1. Lilla Brożyna

2. Michał Cichocki
3. Marian Domagała

4. Dorota Duda
5. Grzegorz Jóź'.vik

6. Czesław Kurcbart
7. Wojciech Owczarek
8. Paweł Pękala

9. Robert Plech

Posiedzenie Komisji otworzył i obradom przewodniczył Wojciech Owczarek 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty.

Ad. 2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty Wojciech Owczarek
poinformował, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu.
W związku z tym, że wpłynęły dodatkowe materiały pod obrady sesji zaproponował zmianę

porządku posiedzenia komisji w zakresie punktu obejmującego zaopiniowanie projektów
uchwał o dodatkowe projekty: w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028, zmian w budżecie Powiatu Koneckiego
na 2023 L, W sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców sołectwa Brody, w sprawie
rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej Cichy Zakątek

w Końskich oraz w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Końskich.

Wobec braku uwag przystąpiono do przyjęcia porządku posiedzenia ze zmianami.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia ze zmianami.

Wyniki glosowania
ZA : 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Jóźwik
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty Wojciech Owczarek
stwierdził, że Komisja jednogłośnieprzyjęła porządek obrad ze zmianami obejmujący:
1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a. zatwierdzenia Programu Naprawczego dla Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich,

b. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
na lata 2023-2028,

c. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 L,

d. rozpatrzenia petycji mieszkańców sołectwa Brody,
e. rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej Cichy Zakątek

w Końskich,

f. rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich,

g. uchwalenia "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024".
4. Przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z przeprowadzonej kontroli w Zespole Szkół

Ponadpodstawowych Nr 1 w Końskich.

5. Sprawy różne.

Ad.3.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) zatwierdzenia Programu Naprawczego dla Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich,

Raport o sytuacj i ekonomiczno - finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za rok
2022 przedstawiłaAnna Gil- Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Michał Cichocki zapytał, jakie były przychody
z tytułu najmu pomieszczeńdo prowadzenia laboratorium przez firmę zewnętrzną.

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich Anna Gil oznajmiła, że dokładne dane
może przygotować na piśmie, ale na pewno nie było to na zasadzie bilansowania się. Koszt
miesięczny za wykonane badania przez firmę zewnętrzną wynosił około 400 000 zł. Dodała,

że laboratorium zgodnie z przepisami przede wszystkim musi zabezpieczać działalność

szpitalną, ale również wykonywane są badania komercyjnie. Ponadto starają się o uzyskanie
certyfikacji laboratorium, ponieważ ma to wpływ na wysokość kontraktu, czego dotychczas
nie było w związku z tym, że laboratorium funkcjonowało w ramach podwykonawstwa,
a posiadanie laboratorium w strukturach powoduje wzrost wskaźnika.

PrzewodniczącyKomisji Rewizyjnej Michał Cichocki dopytał czy zakup rezonansu, który jest
wraz z wyposażeniem będzie realizowany w ramach negocjacji w trybie z wolnej ręki.

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich Anna Gil potwierdziła, że zakup będzie

realizowany w tym trybie.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy w związku

z planowanym rozszerzaniem zakresu świadczonych usług kadra osobowa lekarzy będzie

utrzymana na obecnym poziomie, czy zostanie zwiększona.
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Dyrektor Zespolu Opieki Zdrowotnej w Końskich Anna Gil poinformowała, zatrudnienie
jest zgodne z obowiązującymi normami. Odnośnie realizacji nowych świadczeń oznajmiła,

że do wykonywania zabiegów neurochirurgicznych zatrudniony został neurochirurg,
natomiast w ramach posiadanego bloku, instrumentariuszek i pozostałego personelu. Poradnia
leczenia bólu obsługiwana jest w ramach realizacji świadczeń oddziału intensywnej terapii.
Ponadto starają się przekonywać zatrudniony personel medyczny żeby w ramach posiadanych
zasobów ludzkich zwiększyć ilość wykonywanych usług.

Radna Dorota Duda zapytała jak wygląda kwestia współpracy z uczelniami medycznymi
i ewentualnym pozyskiwaniem lekarzy rezydentów.

Dyrektor Zespolu Opieki Zdrowotnej w Końskich Anna Gil wyjaśniła, że ZOZ
w Końskich posiada rezydentów, natomiast w przypadku wolnych miejsc wnioski w sprawie
rezydentów składane są do Urzędów Wojewódzkich. Na województwo miejsca przydziela
wojewódzki konsultant, ale niestety w wielu obszarach możliwości są blokowane. Zespół
Opieki Zdrowotnej nawiązał współpracę z Uniwersytetem Jana Kochanowskiego odnośnie

pielęgniarstwa, rehabilitacji, psychologii i kierunku medycznego w celu podjęcia współpracy

w ramach wolontariatu.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty Wojciech Owczarek
zapytał, od którego roku na obiekcie szpitala działa instalacja fotowoltaiczna.

Dyrektor Zespolu Opieki Zdrowotnej w Końskich Anna Gil oznajmiła, że nie odpowie
na to pytanie, natomiast musi zostać przeprowadzony audyt celem sprawdzenia wydajności,

ponieważ prawdopodobnie błędnie oszacowana została moc zamontowanej instalacji
fotowoltaicznej.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu Naprawczego dla
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Wyniki glosowania
ZA: 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala,

Robert Plech
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Jóźwik

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

b) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2023-2028,
c) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 L,

Projekty uchwał omówiła Edyta Drążkiewicz - Skarbnik Powiatu.

3



W dyskusji wzięli udział:

Radny Bogdan Soboń zwrócił uwagę, że jest to kolejne posiedzenie Komisji, której
członkami są również Członkowie Zarządu Powiatu i są nieobecni, a powinni uczestniczyć

i udzielać w imieniu Zarządu Powiatu odpowiedzi na zadane pytania.

Wobec braku innych uwag przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwal.

Sprawdzono quorum.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dorota Duda, CzesławKurcbart
NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023r.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała,Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart
NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

d) rozpatrzenia petycji mieszkańcówsołectwaBrody,

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty Wojciech Owczarek
poinformował, że w dniu dzisiejszym radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców sołectwa

Brody.
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Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Michał Cichocki, Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękała

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Lilla Brożyna, Marian Domagała

NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Robert Płech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

e) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej Cichy Zakątek

w Końskich,

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty Wojciech Owczarek
poinformował, że w dniu dzisiejszym radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora
Domu Pomocy Społecznej Cichy Zakątek w Końskich,

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

t) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty Wojciech Owczarek
poinformował, że w dniu dzisiejszym radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
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Wyniki imienne:
ZA (5)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała,Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, CzesławKurcbart
NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

g) uchwalenia "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami
pozarządowymioraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku

publicznego i o wolontariacie na rok 2024",

PrzewodniczącyKomisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty Wojciech Owczarek
poinformował, że radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia "Rocznego programu współpracy

Powiatu Koneckiego z organizacjami pozarządowymioraz podmiotami wymienionymi wart.
3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024".

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Ad.4.
Przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z przeprowadzonej kontroli w Zespole Szkół

Ponadpodstawowych Nr 1 w Końskich .

Wobec braku uwag do przedmiotowego protokołuprzystąpionodo głosowania.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z przeprowadzonej kontroli w Zespole Szkół

Ponadpodstawowych Nr 1 w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala
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NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Robert Plech

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół wraz z wnioskami z kontroli przeprowadzonej
w Zespole Szkół Ponadpodstawowych Nr l w Końskich.

Ad.S.
Spraw różnych nie było.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa,
Zdrowia i Oświaty podziękował za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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